
Stevilka: Olt-6l2OL9-L

ZAPISNIK

1. seje Odbora za javne finance, ki je bila dne 14. 3. 2019 v sejni sobi ObEinske uprave Obiine
Roga5ovci, SvetiJurij 13, s priEetkom ob 18.30 uri

Prisotni:

- Julijana Meckar - predsednica odbora,

- Rihard Peurada - dlan odbora,

- Joief Mencigar - dlan odbora,

- Sonja Rogad - dlanica odbora,

- Dragica Tomovii - radunovodja.

Odsotni:

- Karmen Madjar - dlanica odbora (opravidila odsotnost),

- Edvard Mihalid - iupan obdine (opraviiil odsotnost).

DNEVNI RED:

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepdnosti.
2. Obseg in pregled podrodij, ki jih pokriva Odbor za javne finance
3. Obravnava predloga prorafuna Obdine RogaSovci za leto 2019.
4. Razno.

Td. 7 - Otvoritev seje in ugotovitev sklepdnosti

Uvodoma je prisotne pozdravila Dragica Tomovii, opravidila odsotnost Zupana, ki je sklicatelj prve

seje ter predala besedo predsednici odbora Julijani Meckar. Ta je vse prisotne lepo pozdravila in

ugotovila, da je odbor sklepden (prisotni 4 dlani odbora).

Nato je predstavila dnevni red. Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb, zato je dala na glasovanje

SKLEP 5T. 1

Sprejme se dnevni red 1. seje odbora (4 ZA).

Ti. 2 - Obseg in pregled podroiij, ki jih pokriva Odbor za jovne finonce

Dragica Tomovii je povedala, da je delo delovnih teles opredeljeno v 68. dlenu Poslovnika obdinskega

sveta Obdine Roga5ovci (Uradno glasilo slovenskih obdin, 5t.2912018). Nato je predstavila podrodja

dela in pristojnosti Odbora za javne finance, ki so dolodene v 55. dlenu navedenega poslovnika.
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Ti. 3 - Obravnava predloga proraiuna Obiine RogaSovci za leto 2019.

Predsedujoda odbora je v uvodu te todke predala besedo Dragici Tomovii.

Ta je povedala, da je bil predlog proraduna Obdine Roga5ovci za leto 2019 obdinskemu svetu
predstavljen ie na januarski seji. Takrat je tudi Obdinski svet Obdine RogaSovci sprejel sklep o javni

razpravi o predlogu proraduna Obdine RogaSovci za leto 2019. Predlog proraduna se je objavil tudi na

spletni strani obdine in na oglasni deskiobdinske uprave.

Ker sta v odboru dva dlana, ki nista dlana obdinskega sveta, je najprej predstavila samo sestavo
proraduna in zakonsko podlago za pripravo proraduna. Navedla je 5e vi5ino predloga proraduna in

dodala, da predlog proraduna temelji na povprednini v viSini 573,50 EUR, ki je dolodena z Zakonom o

spremembah in dopolnitvah ZIPRS za leti 2018 in 2019. V nadaljevanju je navedla vedje projekte,

katere obdina namerava realizirati v letu 2019 in pa tudi pridakovane prihodke. Omeni 5e predvideno

brezobrestno zadolZitev za sofinanciranje investicij v lokalno javno infrastrukturo (za izgradnjo
plodnikov skozi naselja Ropoda, Pertoda in Vedeslavci), katero odobri Ministrstvo za gospodarski

razvoj in tehnologijo.

Predsedujoda v nadaljevanju odpira razpravo.

Joief Mencigar ugotavlja, da je v predlogu proraduna predvidena postavitev igral v romskih naseljih

in spraSuje ali bodo igrala postavljena tudi pri podruinidni osnovni Soli na Pertodi. Spra5uje tudi zakaj

obdina ne sofinancira prireditev ob miklavievanju v cerkvi na Pertodi. Dragica Tomovii pove, da v
leto5njem predlogu proraduna ni predvidenih sredstev za postavitev igral na Pertodi. Kar se tide

miklavZevanja pa obdina ni prejela nobene vloge oz. pro5nje.

Julijana Meckar se dotakne kadrovskega nadrta. Ugotavlja, da se predvidevata dve novi zaposlitvi,

dva komunalna delavca, namesto zaposlitve javnih delavcev oz. brezposelnih oseb vkljutenih v javna

dela in spraSuje ali je to rentabilno.

V nadaljevanju se dotakne projekta dozidave prostorov lekarne k zdravstveni postaji Roga5ovci in

izrazi pomisleke glede vi5ine investicije, ki znaia'J,22.400,00 EUR.

V razpravo se je vkljudil tudi Rihard Peuraia, ki se je strinjal z ugotovitvijo Julijane Meckar in je prav

tako izrazil pomisleke glede same vi5ine investicije.

Dragica Tomovii pove, da je bila sama gradnja nadrtovana Ze v letu 2018 v niZji vrednosti, vendar do

realizacije ni pri5lo, ker na prvi javnih razpis ni prispela nobena ponudba, na drugi javni razpis pa je

prispela ponudba, ki je presegala zagotovljena sredstva v poradunu. Zaradi tega so se sredstva v
predlogu proraduna povedala oz. prenesla v letoinje leto.

Glede ureditve parkiri5da pod cerkvijo v Svetem Juriju ugotavlja, da je to parkiriSte staro komaj pet
let in Ze nastajajo nepotrebni stroiki v vi5ini 26.500,00 EUR.

Dotakne se 5e letnega nadrta ravnanja z nepremidnim premoZenjem in izpostavi viSino predvidenih
sredstev za kmetijsko zemlji5de oz. parcelo v Svetem Juriju pod stanovanjskimi bloki.

Predmet razprave so bili 5e projekti:
- polnilna postaja za elektridna vozila,
- nadstresnice za avtobusna postajaliSda,

- zasteklitev gasilskega muzeja PGD Ropoda
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Po kondani razpravi je bil sprejet

SKLEP 5T. 2

Odbor za javne finance se je seznanil s predlogom proraEuna ObEine RogaSovci za leto 2019, ki je

bil v javni razpravi in ugotavlja, da je primeren za nadaljnjo obravnavo na Obiinskem svetu Obiine
RogaSovci.

Pred glasovanjem so bili prisotni Stirje Elani odbora za javne finance. Sklep je bil soglasno sprejet

(4zAl.

Te. 4 - Razno

Pod to todko ni bilo razprave.

Seja je bila zakljudena ob 20.00 uri

Za pisa la

Dragica Tomovii

Predsednica odbora

Julijana Meckar
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OBEINA ROGASOYCI
ODBOR ZA HEGOSPODARSKE DEJAVTSSTI

Stevilka: Af -212}'lg-1
Datum: 18. 2.2019

zAPtsilil(

1. redfie seie elbtra za negffipffiske *:*ayrmti, ki F bih v poreOeeiek, 19.2.
2019 v pisami iupana, na sedeiu Obdnske uprave OEine Roga$orci, s priGe{kom
ob 18.00 uri.

Prisotni:
- Joiica Fuka5 - predsednica odbora,
- l(ard thfid, foda Recek, eaOriiela Gthr- dani odbora,
- Nata$a Haiai - strokovna sodelald€ (Obdinska upmva Obdine Roga5orci)

Odsotni:
- Edyard Mihali6, iupan ob6ine (opnaviEilodsotnost),
- Sqnud kerdd- dan odbona.

DNEVNI RED:

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepcnosti.
2. Obseg in pregled @oiij, ki jih polrirra Odbor za negospodarske dejavnosti.
3. Obravrma pcdlop pronaftria Obfire Rogadryei a le*o 2519 v Hn, ki so nancb ffi

@rodjc negospodarshh dejavnosti.
4. Razno.

r. ToexA
OForitev *ie in ugetoviev s*hpEneti.

Po pooblastilu iupana sem seio pdCela voditi Nata5a HaSaj. Ugotovila sem, da so na
seii prisotni 4 6laniodbona od skupno 5 ilanov odbona, in da lahko odbor, po dolodlu
68. dena Poslovnika obdinskega sveta Obdine Roga5ovci (Uradno glasilo slovenskih
obiln, St- 29J18). veljavno spreiema sroje odloiihre.

E TOEKA
Obscg in pregled @roiij, ki jih pokriva Odbor za n€gos@arske dejavnosti

S strani obcinske uprave so trile preAsmUlene glavne naloge Odbtra za
rngospodarsh d$avnmti, ki so dolofune s 57- dsnom fu dtirarpss poslovnf,ka

3. TOCKA
Obravnava predloga proratuna ObGine RogaSovci za leto 2019 v delu, *i se
nanaia na podroDje negospodarskih deiavnosti

ffir ie bil s strani obiinske uprave seznanien s sg$etim sksom obdinskega
sne*a o javni r:azpravi o predlogu prorafr.rna Obeine Rogasovci za leto 2019. Podae
so bib uvodne obra/oiitue, predpostald<e, na katerih je temeljila priprava predloga
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proraduna za leto 2019, sestava proraduna, proradunski dokumenti ter temeljni cilji
proraduna za leto 2019. Po uvodnem delu je sledila ra?+rava.

Predmet razprave:
- odbor je enotnega mnenja, da so prioriteta obdine izgradnja kanaltzacijskega,

vodovodnega in cestnega omreija.

Joiica Frika5
- ugotavlja, da se rrelik mesek sredstev namenja za ianajanje deiavnmti, kiiihF

obdina po zakonu dolZna financirati;
- v predlogu prora6una za leto 2019 je ponovno zaslediti projekte, ki so bili ie

del prej5njih sprejetih proradunov, a niso bili izvedeni, saj je prioriteta obdine
hgradnta l<amlizaaie in vodovoda;

- ugotavlja, da je vecji del Sportne investicije namenjene samo za osrednji @
obdine in predlaga, da bi bilo potrebno zagotoviti tudi sredsMaza projekte NK
Serdica;

- je mnenja, da bi trilo potrebno sejem pestaviti ponovno gor na trg in ne na
lokacilo pod cerkvijo

Karel Horvat
investicija >Ureditev parkiri5da pod cerkvijo v Svetem Juriju< po njegovem
mnenju ni nujna investicija in je mnenja, da v kolikor le to ni bilo dobro
narejeno, da bi moralzato nekdo odgovarjati;
ni prdi izgradnji >Knredke hiSe v Serdbi<, \rerdff rneFli, da obdina s to
investicijo ne bo imela velikih koristi;
predlaga, da se sredstva na proradunski postavki 4018040 Telovadni sestav
za ulidno vadbo in fitnes naprave zmanjiajo za 10.0a0,00 EUR in se za to
viSino povedaio sredstna na pror'*trnski postavki 4018012 Sofinarainanie
Sporfrth pilograrnov aL 4018/J14 lnHiciie in irryestk#rko vaAeIrdl*t
gporhih offitov hkq da bo skupna vredrpst na tefi drrrch postavlcdr po
novem znaSala 59.000,00 EUR;
predlaga, da se v proradunu za leto 2019 zagotovijo sredstva za izdelavo
projekta rlzgradnja sladilnic s fuibunami v Serdicir.

Agila Recek
- je vezano na sofinanciranje ljubiteljske kulture povedala, da bi bilo potrebno

skupno soustvarjati kulturno dogajanje v ob6ini. Meni namre6, da je dedalje
ve6 ftteOitev v obeini, ne{<atele so shbo obiskane, dani dru5tva pa morait
vloiiti prcccj tnrda, da se Wprav$o na iaredbo dobdene prireditre. Dru$tm bi
se zato po njenem mnenju rnorda med sabo porczovati in atlivn*
sodelovati, tudi pri iaedbi skupnih prireditev;

- meni, da bi bilo potrcbno v prihodnie ved sredstev nameniti za sofinanciranje
programov ljubiteljske kulture.

Po rryl'avi ie bil predhan

SKLEP Sr. I

Odbor a rygosllodarste t$awrosti prcdhga, da se sredsfira ru proraGurpki
poshyki 4ltt8l}lo Telovadni a ulitno vadbo in fitres rapraye zmanpto
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za 10.000,00 EUR in se zato vi5ino poveEajo sredstva na prora6unski postavki
4018012 Sofinanciranje Sportnih programov oz. 4018014 lnvesticije in
investicijsko vzdrievanie iportnih obiektw tako, da bo skupna vrednost na teh
dveh postavkah po novem zna5ala 59-000,00 EUR,

Na podlagi izida glasovanja (3 - A, I - PROTI l je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP
SPREJET.

SKLEP ST. Z

Odbor za negospodarske deiavnosti predlaga, da se v proraiunu za leto 2019
zagotovijo sredstva za izdelavo projekta >lzgradnja slaEilnic s tribunami v
Serdici<.

Na podhgi izida glasovanja 13 - A, I - PROTI ) je bilo ugotovljeno, DA JE SXLEP
SPREJET.

4. TOEKA
Razno

Predmet razprave:
- clani odbora predlagajo, da se preveri, kako je s kori56enjem prevoza Solskih

otrok z avtobusom;
- clanica odbora Gabrijela Gider meni, da v kolikor se dosti obdanov nima

moinosti priklopiti na karnlizaciisko omreae, da se v prorafunu pov@
sredstva za sofinanciranje malih distilnih naprav.

Seja odbora je bila zaklju6ena ob 20.30 uri

Zapisala
Nata5a Ha5aj
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Stevilka ott4t2ot9-1
hn 79.2-2019

ZAPISNIK

t. redne seie trbora za gospodarske deiayno#i, knptijstvo in gozdarstvo ki je bila v
brek, 19. 2. ZJ1g v s{ni sobi ObEinske ufa\fis Geine nogdowr, s piiieilltorn ob
1&0O uri.

Risotni:
- Andrej Kisllak - prdsednik odbra,
- llihn Frtko, Damir l(raniec, Beno $det*ar - 6*ani odbota,
- Hata5a HaEai - shokovna sodeEvle (ObEinska uprava Gteine noga3ovd)

Othdti:
- Ed\rard Mihalic, iupan obiine (opravidlodsotnost),
- Anfir ffi -dan odbora (oprwia3l ommocfl.

DT'EYIIIRED:

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepdnosti.
2. Obseg in pregrbd podro6ij, ki,h polsiva Odbor za gnspodarske (biavfltxti,

kriletiistro in gMarsfirc
3. Obravnava predtoga prorafirna Ob6ire Rogaiorrci za leb 2019 v delu, ki se

nanaBa na porrr@ goEpoerckih dejarrpsti, kmedffio in goffit o.
4. Razno.

1, Tofi(A
Ohrurihv seiE in qgohr$Ev s**epCneti

Po pooblaslilu iupana sem seio pri6ela vodffi Nata5a Ha5aj. Ugotovila sem, da so na
seji prisotni4 Clani odbona od skupno 5 Aans, odbor4 in da lahko odbf, po ffiithr
68- dcna Pclannika oHlnskega sveta ObClne Rog*orrd CIratlno glsih sfrxrcnskh
obiin, #. 29118), veliavno spreiema srcie odloditve.

2. TOCKA
Ob6eg in prcgled @ro[ij, ki jih polriva Odbor za gos@arsle &javnosti,
fme$eAro ln gpadarutrc

S sfani obf;insb Lpraye so bile preOsmUiere $are n#ge Odbora a
Srcpodarsn(e dejavncti, kretiislvo in goa{arstrro, ki so &bfune s 56. Aeno{n ie
citiranega poelovnika.



3. TOCKA
Obravnava predqa proraiuna O$ina nryagvci za teto 2{t{9 v delu, ki *
nana5a na podrotje gospodarskih deiavnsti, kmetijstvo in godarstvo.

Predmet razprave:
- odbor ie enffiega mnetlia, da fr' prio*Cta obfine Efm& hrnfzffiega"

vodorodnega in cesffega omreZja;
- odbry ie mnenia da tti biks pdebno gr#*t >l(.lreeke hiSe v Serdkir, urlrrsfli v

podroeje turizma in ne kmetijstva, gozdarstva in ribistva;
- odbor predlaga enakopraven sistem zan{a navanla vde {osebarn katerirn se

tluzi vo@ nai se aailula samo oern yode, strcflte pEn@ pa nai @*t
obiine);

- odbor je mnenja, da ie brunarica na serdi5kenr bregu premalo izkoriBder-r*,
raanisliti bo potrebno o moinosti turistilhe ponudbe;

- odbor podpira sofinanciranje ukrepov kmetijstva in gospodarstya na podlagi
sprt**ih pravihiltar, hl$di pa kxli ffi***rwr*ranrdp *rarabr pr€d tooo;- o.eoriE mrruSa, & bi za prorrclp oheirrE e foffino ir€i ffihno vtzill

Po razpravi iB predsodnik odbora predlagal, da se sprejme

srs.EP 5r- r

odbor- za gcpodarke oeiavnc4 tmetFtrrc in gedarctrrc prcoBn
obGitslemu svefi,r v spreiem prodtog pron[una Ob6ina nogaSovci za igto 2Si9
v pradhgeni Ysebinl

IL podrgil tsIlr gbande * -4,tre tlo ugpbrdcno, m JE st(LEp spREEf.

4. TOtrl(A
nano

Predmet raqtave:
- odbor pfedl4a, da se za rusHnio s+o dhtra fipfari sezreni doddre]fi

ponpci iz ukrepov kmetiist\ra in @ierfriifrra na podlagi spreietih pravilnikov;
- na eno od nashdnjih sej odbom poaOiti ZTY\P GorEke Sve*i Juni, &

predstavi njihorc viziio raarcja turizma;
- prevertti, ali so 5e na razpolago zloZenke obcire v slovenskem, nem5kem in

anffiem p*u irt di H ffio orlrffifr Mo pcoCmif ffi friprariti na
novo.

Seia odbora je bila zakljufuna ob 19.15 uri.

Zap6ala:
Nata5a HaSai
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